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PROTOKÓŁ Nr IV/11                                                                                          

z sesji Rady Powiatu w Goleniowie                                                               

odbytej w dniu 27 stycznia 2011r.  

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1300, zakończono o godz. 1440. 

I. Obecność.                                                                                                  

Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych,                                           

Obecnych na sesji w chwili otwarcia obrad – 19 radnych.                                                             

Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.                

W sesji udział wzięli:                                                                                                                                  

1. Ryszard Bulowski – Sekretarz Powiatu,                                                        

2. Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu                                                                

oraz naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego.                                                      

Nadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek i zaproszeni goście. Lista 

obecności osób zaproszonych stanowi zał. nr 2 do protokołu.   

II. Porządek dzienny posiedzenia. (po uzupełnieniu)              
1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego 

uzupełnienie lub zmianę, 

c) przyjęcie protokołu z III sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 30 
grudnia 2010r. 

2. Interpelacje i zapytania radnych.  
3. Sprawozdanie z działalności Kompleksu Rekreacyjno-Sportowego 

„Fala” w Goleniowie. 

a) stanowisko Zarządu Powiatu, 
b) stanowiska Komisji. 

4. Informacja o stanie oświaty w Powiecie Goleniowskim – 
funkcjonowanie i finansowanie. 
a) stanowisko Zarządu Powiatu, 

b) stanowiska Komisji. 
5. Sprawozdanie z działalności Inspektora ds. kontroli wewnętrznej.   

a)stanowisko Zarządu Powiatu,                                                                                          

b) stanowiska Komisji,                                                                                            
6. Sprawozdanie Starosty z działalności Komisji Bezpieczeństwa                            

i Porządku za 2010r.   
7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) nadania Statutu Wielofunkcyjnej Placówce Opiekuńczo–Wychowawczej               

w Goleniowie z filią w Nowogardzie,  
b) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej 

Samodzielnego Publicznego Szpitala Powiatowego w Goleniowie, 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia warunków częściowego lub 
całkowitego zwolnienia rodziców z opłat za pobyt dziecka w rodzinie 

zastępczej oraz osoby pełnoletniej do czasu ukończenia szkoły,                    
w której rozpoczęła naukę przed osiągnięciem pełnoletności,  
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d) wyrażenia zgody na obniżenie ceny nieruchomości, przy sprzedaży 

nieruchomości Nr 155/2 położonej w obrębie Mosty, 
e) zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2011 rok i zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 
2011r., 

f) rozpatrzenia skargi. 

8. Blok informacyjny: 
    - sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami, 
    -  informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

9. Wolne wnioski. 
10. Odpowiedzi na interpelacje. 

11. Zamknięcie obrad. 
 
II. Przebieg posiedzenia.  

Ad.1.a. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc dokonał otwarcia IV 

sesji Rady Powiatu, powitał radnych, zaproszonych gości i przedstawicieli 

mediów. Następnie w oparciu o listę obecności stwierdził, iż na sali obrad 

obecni są wszyscy radni - 19, co stanowi quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

 

Ad.1.b. Przewodniczący Rady przedstawił porządek dzienny posiedzenia                  

i zapytał, czy są wnioski o jego uzupełnienie lub zmianę. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Lembas zaproponował 

uzupełnienie porządku obrad o podjęcie – w pkt 7f – uchwały Rady Powiatu 

w sprawie rozpatrzenia skargi 

                                                                

Rada Powiatu powyższą zmianę porządku obrad przyjęła jednogłośnie –                  

w obecności 19 radnych. 

                                                                            

Ad.1.c. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc poinformował, iż 

protokół z III sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 30 grudnia 2010r. był 

do wglądu w Biurze Rady i Zarządu Powiatu na siedem dni przed dzisiejszą 

sesją, a następnie zapytał czy są uwagi do powyższego protokołu.   

 

Radni uwag nie zgłosili. 

 

Protokół został przyjęty jednogłośnie 19 głosami za. 

 

Ad.2.  

1. Radna Gizela Rybicka w imieniu rolników działających w Izbie Rolniczej 

wniosła do Starosty prośbę o zorganizowanie spotkania                                       

z przedstawicielami Kół Łowieckich zrzeszonych na terenie naszego 

powiatu. Tematem spotkania miałoby być przede wszystkim szacowanie 
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szkód czynionych przez zwierzynę łowną w uprawach rolniczych. Rolników 

niepokoi szczególnie bardzo niski ekwiwalent naliczany za przedmiotowe 

szkody. Zwracają również uwagę na fakt, iż osoby które dokonują 

szacowania nie są w tym zakresie specjalistami. Proszą o to aby 

szacowania dokonywać w godzinach pracy i w dni robocze.  

2. Radny Kazimierz Lembas na wczorajszej sesji Rady Miejskiej                                 
w Nowogardzie został zobowiązany do zgłoszenia interpelacji: 

1) na jakim etapie zaawansowania są prace nad remontem drogi Błotno-
Trzechel. Szczególnie newralgiczny, obecnie całkowicie nieprzejezdny, jest 

odcinek przed miejscowością Trzechel od strony Błotna z powodu zalania 
w konsekwencji nie drożnego przepustu drogowego. Od dawna było 
przyobiecane, że przepust ten zostanie wyremontowany, 

2) na terenie miasta Nowogardu, zwłaszcza na bocznych ulicach, 

zaobserwować można porzucone samochody. Starosta wyznaczył 

jednostki, które na terenie naszego powiatu odpowiedzialne są za 

usuwanie z dróg publicznych między innymi porzuconych samochodów. 

Prośba o zwrócenie uwagi na ten fakt i zmotywowanie odpowiedzialnego za 

usunięcie samochodów do działania, 

3) z informacji na temat akcji zima na naszych drogach wynika, że aby 

obniżyć koszty usuwano śnieg i dokonywano posypywania dróg 

powiatowych przede wszystkim na odcinkach niebezpiecznych dla ruchu 

(zakręty, wzniesienia itp.). Tym bardziej wydaje się nieporównywalne 

dokonywanie analizy kosztów utrzymania dróg powiatowych na terenach 

poza zabudowaniami z tymi na terenie miejskim. Takiej argumentacji 

użyto negatywnie rozpatrując wniosek o zwiększenie dotacji dla gmin 

miejskich utrzymujących drogi powiatowe. Wnioskuję o sporządzenie 

rzetelnej informacji na temat całkowitych kosztów utrzymania Wydziału 

Dróg Powiatowych. Radny wnioskuje o podanie liczby zatrudnionych osób 

przed reorganizacją Starostwa (07.02.2007r.) w jednostce organizacyjnej – 

Zarząd Dróg Powiatowych w Goleniowie z podaniem kwoty wydatkowanej 

na płace miesięcznie i zatrudnionych obecnie w Wydziale Dróg 

Powiatowych również z podaniem środków wydatkowanych na 

wynagrodzenia miesięcznie. 

3. Radny Marcin Fedeńczak zgłosił interpelacje: 

1) po roztopach na naszych drogach powiatowych pojawiły się miejscami 

bardzo głębokie wyrwy (ponad 15 cm). Stwarzają one poważne 

niebezpieczeństwo uszkodzenia samochodu. Czy nasze drogi powiatowe są 

ubezpieczone od odpowiedzialności cywilnej? Ile było dotąd zgłoszeń                     

z żądaniami o odszkodowanie za uszkodzenie samochodu w wyniku 
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korzystania z naszych dróg, w całym 2010 roku, i jaką kwotę wypłacono 

jako odszkodowanie? 

2) funkcjonariusz Komendy Powiatowej Policji zgłosił radnemu problem 

polegający na konwojowaniu niepełnoletnich uciekinierów. Dotąd problem 

był rozwiązywany w ten sposób, że Policja dowoziła uciekiniera do Domu 

Dziecka w Mostach, gdzie oczekiwał on na przyjazd opiekuna z tej 

jednostki, z której uciekł. Najczęściej było to spoza naszego województwa. 

Funkcjonariusz zapytał, a radny ponawia to pytanie gdzie obecnie, po 

opustoszeniu Domu Dziecka w Mostach można dostarczyć taką nieletnia 

osobę, które będzie mogła pod nadzorem oczekiwać na odbiór przez osobę 

pełnoletnią upoważnioną? 

4. Radny Czesław Siwek zgłosił interpelacje: 

1) w budżecie Powiatu Goleniowskiego na 2011 rok założono podwyżkę 

wynagrodzeń w Starostwie Powiatowym o 3,1%. Jak kształtują się zarobki 

pracowników Starostwa po podwyżce w grupach zawodowych: 

kierownictwo Starostwa, kierownicze stanowiska urzędnicze i pozostałe 

stanowiska urzędnicze, 

2) jakie obowiązywały w Starostwie w 2010 roku zasady udzielania płatnych 

urlopów szkoleniowych. 

5. Radna Anna Fedorczuk-Smolira wyraziła swoje niezadowolenie                   

z uzyskanej odpowiedzi na złożoną interpelację. Intencją radnej była 

pomoc ludziom starszym i to spoza Goleniowa najczęściej ludziom 

biednym, którzy nie są na tyle sprawni fizycznie aby szybko ubrać się                      

i opuścić szatnie basenu. Pobieranie od tych ludzi opłaty za dłuższe 

przebywanie w szatni jest co najmniej nie właściwe. Sugerowanie aby 

przybywać na basen już o godzinie 6, kiedy bilety wstępu są tańsze, 

zwłaszcza dla inwalidów spoza Goleniowa jest również niestosowne. Radna 

ponawia swój wniosek złożony na poprzedniej sesji o zmodyfikowanie 

cennika usług na basenie tak, aby ludzie starsi – nie w pełni sprawni 

fizycznie, nie musieli płacić za czas ubierania się w szatniach obiektu. 

6. Radna Danuta Faryniarz złożyła wniosek dotyczący promowania Powiatu 

Goleniowskiego na arenie wojewódzkiej i krajowej. Poinformowała                      

o działającym na naszym terenie Kole Strzeleckim „Tarcza”, które swoimi 

osiągnięciami rozsławia powiat na arenie co najmniej ogólnopolskiej                  

w zawodach strzeleckich. Zawnioskowała o ufundowanie 17 kompletów 

(14 dla zawodników i 3 dla trenerów) dresów sportowych z cechami 

rozpoznawczymi Powiatu Goleniowskiego. Realizacja przedmiotowego 

projektu przyczyni się do promowania pozytywnego wizerunku naszego 

powiatu, a całkowity koszt przedsięwzięcia wyniesie 5.100 zł.  
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7. Radny Wojciech Włodarczyk poprosił o przygotowanie informacji, gdzie 

zostały ulokowane dzieci z Domu Dziecka w Mostach, te które zamieszkują 

w Goleniowie i na jakich warunkach? 

8. Radny Mariusz Zalewski, w związku z uwagami co do pracy powiatowego 

koordynatora imprez sportowych, zgłosił wniosek o przygotowanie 

szczegółowej informacji na temat zadań do wykonania na tym stanowisku 

pracy oraz zdania sprawozdania z realizacji zadań za rok ubiegły.    

Ad.3. Sprawozdanie z działalności Kompleksu Rekreacyjno-Sportowego Fala 

w 2010 roku stanowi zał. nr 3 do protokołu.    

Ad.3.a. W kolejnym punkcie posiedzenia Starosta przedstawił stanowisko 

Zarządu Powiatu w Goleniowie do sprawozdania. Poinformował, że Zarząd 

analizował materiał na dwóch posiedzeniach 19 i 27 stycznia br. Zarząd 

zaopiniował materiał pozytywnie.                                                        

Ad.3.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska - Przewodnicząca Komisji Spraw 

Społecznych i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowe sprawozdanie. 

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował 

w imieniu obu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż 

sprawozdanie zostało przez obie Komisje zaopiniowane pozytywnie. Radny                  

K. Lembas dodał, iż jak pamięta co najmniej od 10 lat czyli od początku 

istnienia nie można było zbilansować finansowo Kompleksu. Musimy jako 

radni mieć świadomość, że Kompleks nigdy nie będzie się bilansował. 

Powinniśmy dbać jedynie o to aby deficyt był jak najmniejszy. 

Radna A. Fedorczuk-Smolira zawnioskowała o rozważenie zorganizowania 

dojazdu na basen dzieci spoza Goleniowa. 

Radny Mariusz Zalewski stwierdził, że dowóz dzieci na naukę pływania musi 

być po stronie właściwej gminy. Stwierdził, że jest to statutowe zadanie 

własne gminy. Potwierdził również poprzednią opinię, że żaden kompleks 

tego typu nie będzie się bilansował. 

Starosta stwierdził, że z gminami Goleniowem i Nowogardem zostały 

podpisane porozumienie co do korzystania z basenu na naukę pływania dla 

dzieci. My ze swej strony gwarantujemy gminom ulgę w opłacie za wstęp, 

gminy pokrywają zaś ze swojego budżetu koszty dowozu dzieci na basen. 

Radny Czesław Siwek zwrócił uwagę na konieczność robienia zakupów 

uzasadnionych. Stwierdził, że widoczna jest rozrzutność w zakresie zakupów 

nie przemyślanych. Np. wanna do jacuzzi. Radny widzi możliwość 

zbilansowania się hostelu, który Jego zdaniem może przynieść zyski. Radny 
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zachęca do składania wniosków o pozyskanie środków zewnętrznych na 

zabezpieczenie działalności obiektu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem sprawozdania                    

z działalności Kompleksu Rekreacyjno-Sportowego Fala w 2010 roku, Rada 

głosowała jednogłośnie w obecności 19 radnych.  

Ad.4. Informacja o stanie oświaty w Powiecie Goleniowskim – jej 

funkcjonowanie i finansowanie  stanowi zał. nr 4 do protokołu.    

Ad.4.a. Starosta przedstawił stanowisko Zarządu Powiatu w Goleniowie do 

informacji. Stwierdził, że Zarząd analizował materiał na dwóch posiedzeniach 

19 i 27 stycznia br. Zarząd zaopiniował materiał pozytywnie.                                                        

Ad.4.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska - Przewodnicząca Komisji Spraw 

Społecznych i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotową informację. Poinformowała, że Komisja postanowiła dokładnie 

przyjrzeć się arkuszom organizacyjnym szkół. Komisję niepokoi za duża ilość 

uczniów w oddziałach w szkołach zawodowych i za mała ilość uczniów                    

w oddziałach w liceach.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował 

w imieniu obu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż 

informacja zostało przez obie Komisje zaopiniowana pozytywnie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Informacji o stanie 

oświaty w Powiecie Goleniowskim – funkcjonowanie i finansowanie, Rada 

głosowała jednogłośnie w obecności 19 radnych.  

Ad.5. Sprawozdanie z działalności inspektora ds. kontroli wewnętrznej 

Starostwa Powiatowego  stanowi zał. nr 5 do protokołu.    

Ad.5.a. Starosta przedstawił stanowisko Zarządu Powiatu w Goleniowie do 

sprawozdania. Stwierdził, że Zarząd analizował materiał na dwóch 

posiedzeniach i zaopiniował  pozytywnie.                                                        

Ad.5.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska - Przewodnicząca Komisji Spraw 

Społecznych i Oświaty poinformowała, iż Komisja debatowała burzliwie nad 

sprawozdaniem. Wypracowano wnioski, które zostały uwzględnione                      

w opracowaniu rozdanym dzisiaj bezpośrednio przed sesją.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował 

w imieniu obu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż 

sprawozdanie zostało po uzupełnieniu przyjęte.   

Radny Piotr Kijko zapytał czy zatwierdzany był plan kontroli kontrolera.  
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Jeżeli tak to kiedy i przez kogo? 

Starosta odpowiedział, że aktualnie nie posiada takiej wiedzy i odpowie 

radnemu pisemnie. 

Radny K. Lembas poinformował, że poprosił kontrolera o uzupełnienie 

materiału o podanie okresu czasu, który kontroler spożytkował na kontrolę 

każdej jednostki. Kontrolę można przeprowadzić w godzinę ale i w tydzień. 

Materiał został o ten element uzupełniony. Z pobieżnego zorientowania się, 

materiał otrzymaliśmy bezpośrednio przed posiedzeniem jest to już trzecia 

jego wersja, kontroler najwyżej 30% czasu pracy poświęcił przygotowaniom 

do kontroli i samym kontrolom. Np. w marcu i kwietniu jak wynika                        

z opracowania nie robił nic. Z informacji wynika również, że przygotowanie 

do kontroli trwało tyle samo co sama kontrola. Stwierdzam, że wykorzystanie 

czasu pracy kontrolera było nieefektywne. Powtórzę, jedynie 30% całego 

czasu pracy kontroler poświęcał na swoje obowiązki. Stanowisko kontrolera 

wewnętrznego jest niezbędne w takiej jednostce jak Starostwo. Należałoby 

tylko zadbać o to aby wyniki kontroli zostały szeroko omówione tzn. żeby 

wiedza kontrolera efektywnie została „sprzedana”.  

Radny Czesław Siwek zauważył, że kontroler w I półroczu zrealizował 7 

kontroli, a do końca roku również 7. Nasuwa się pytanie, co robił w II 

półroczu 2010 roku? Otrzymaliśmy jako radni trzecią wersję opracowania. 

Również i ona zawiera błędy. Zdaniem radnego materiał jest jakościowo nie 

do przyjęcia.  

Radny Piotr Kijko zauważył, że w jednej ze szkól powiatowych oraz 

Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie termin przeprowadzenia kontroli się 

pokrywa. Czy jest to błąd? Czy też były to tzw. „kontrole błyskawiczne”. 

Łukasz Mituła – były kontroler wewnętrzny odpowiedział, że jest to możliwe 

gdyż w PCPR była to kontrola doraźna. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem sprawozdania                     

z działalności inspektora ds. kontroli wewnętrznej Starostwa Powiatowego, 

Rada głosowała: 1 przeciw, 4 wstrzymujących i 14 za - w obecności 19 

radnych.  

Ad.6. Sprawozdanie Starosty Goleniowskiego z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku w roku 2010 stanowi zał. nr 6 do protokołu.    

Radna Jolanta Jarlaczyńska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                 

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowe 

sprawozdanie. 
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Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował 

w imieniu obu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż 

sprawozdanie zostało przez obie Komisje również zaopiniowana pozytywnie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Sprawozdania 

Starosty Goleniowskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku               

w roku 2010, Rada głosowała jednogłośnie w obecności 19 radnych.  

Ad.7.a. Starosta przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania Statutu 

Wielofunkcyjnej Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej w Goleniowie z filią               

w Nowogardzie, który stanowi zał. nr 7 do protokołu. Poinformował, że na 

Komisjach były uwagi co do treści Statutu. Po sprawdzeniu z przepisami 

prawa należy stwierdzić, że wszystko jest w porządku. Statut zawiera 

wszystkie niezbędne elementy, które wyszczególnione są w ustawie                           

o finansach publicznych. Załącznikiem do Statutu jest regulamin jednostki, 

zatwierdzany przez Zarząd Powiatu, który reguluje wszystkie pozostałe 

sprawy.  

Radna Jolanta Jarlaczyńska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych               

i Oświaty poinformowała, iż Komisja nie zajęła w sprawie tej uchwały 

stanowiska uważając, że proponowany Statut jest nie do przyjęcia. Jest za 

bardzo ogólnikowy. 

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował 

w imieniu obu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż 

Komisje miały dokładnie ten sam dylemat. Nie wiedzieliśmy o regulaminie 

placówki. Pomimo tego Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radca prawny – M. Sokołowska-Bloch stwierdziła, że podana w uchwale 

podstawa prawna określa elementy, które muszą zostać ujęte w Statucie. 

Proponowany Radzie projekt Statutu zawiera wszystkie niezbędne elementy. 

Radny Wojciech Włodarczyk poinformował, że piastując stanowiska 

dyrektorskie spotkał się już z tak ogólnikowymi Statutami. Jeżeli 

załącznikiem do Statutu jest regulamin, który uwzględnia wszystkie 

pozostałe uregulowania prawne to wszystko jest w porządku.  

Radca prawny dodała, że brak w Statucie wyszczególnionych,                                

a obowiązujących przepisów prawa nie jest żadną wadą. Przepisy te są 

prawem ogólnie obowiązującym, zawarte są w ustawach, a to oznacza, że                  

i tak obowiązują.  

Radny Cz. Siwek zwrócił uwagę, że gdyby radnym dostarczony został 

regulamin placówki nie byłoby tego problemu. 
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Przewodniczący Rady zarządził 5 minut przerwy celem dostarczenia 

regulaminu. 

Dostarczono regulamin, który zacytowano w kwestiach spornych. 

Radny K. Lembas złożył wniosek formalny o zakończenie dyskusji. 

W wyniku głosowania 2 głosami przeciw i 17 za,  wniosek uzyskał wymaganą 

większość. 

W wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady głosowania za 

podjęciem uchwały w sprawie nadania Statutu Wielofunkcyjnej Placówce 

Opiekuńczo-Wychowawczej w Goleniowie z filią w Nowogardzie, Rada 

głosowała:  3 przeciw, 1 wstrzymujący się i 15 za, w obecności 19 radnych.  

UCHWAŁA NR IV/20/11 stanowi zał. nr 8 do protokołu.  

Ad.7.b. Starosta przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę                       

w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Szpitala 

Powiatowego w Goleniowie, który stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

Poinformował, że gmina Maszewo wytypowała swojego przedstawiciela do 

Rady stąd tez konieczność zmiany uchwały. 

Radna Jolanta Jarlaczyńska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                 

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował 

w imieniu obu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż 

Komisje również pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 

Szpitala Powiatowego w Goleniowie, Rada głosowała jednogłośnie                         

w obecności wszystkich 19 radnych.  

UCHWAŁA NR IV/21/11 stanowi zał. nr 10 do protokołu.  

Ad.7.c. Starosta przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę                        

w sprawie określenia warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia 

rodziców z opłat za pobyt dziecka w rodzinie zastępczej oraz osoby 

pełnoletniej do czasu ukończenia szkoły, w której rozpoczęła naukę przed 

osiągnięciem pełnoletności, który stanowi zał. nr 11 do protokołu.  

Radna Jolanta Jarlaczyńska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                 

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 
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Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował 

w imieniu obu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż 

Komisje również pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie określenia warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia rodziców z opłat za pobyt dziecka w rodzinie zastępczej oraz 

osoby pełnoletniej do czasu ukończenia szkoły, w której rozpoczęła naukę 

przed osiągnięciem pełnoletności, Rada głosowała jednogłośnie w obecności 

wszystkich 19 radnych.  

UCHWAŁA NR IV/22/11 stanowi zał. nr 12 do protokołu.  

Ad.7.d. Starosta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

obniżenie ceny nieruchomości, przy sprzedaży nieruchomości nr 155/2 

położonej w obrębie Mosty, który stanowi zał. nr 13 do protokołu.  

Radna Jolanta Jarlaczyńska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych              

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował 

w imieniu obu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż 

Komisje również pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na obniżenie ceny nieruchomości, przy sprzedaży 

nieruchomości nr 155/2 położonej w obrębie Mosty, Rada głosowała 

jednogłośnie w obecności wszystkich 19 radnych.  

UCHWAŁA NR IV/23/11 stanowi zał. nr 14 do protokołu.  

Ad.7.e. Skarbnik Powiatu przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2011 rok i zmieniająca uchwałę                       

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2011 r., który 

stanowi zał. nr 15 do protokołu.  

Radna Jolanta Jarlaczyńska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych               

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował 

w imieniu obu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż 

Komisje również pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2011 rok i zmieniająca uchwałę 
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w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2011 r., Rada 

głosowała jednogłośnie w obecności wszystkich 19 radnych.  

UCHWAŁA NR IV/24/11 stanowi zał. nr 16 do protokołu.  

Ad.7.f. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił projekt uchwały 

omawiając szczegółowo uzasadnienie w sprawie rozpatrzenia skargi, który 

stanowi zał. nr 17 do protokołu.  

Radny Piotr Kijko zapytał, czy skarga musi być rozpatrywana w tym trybie 

tzn. uchwałą Rady Powiatu? 

Radny otrzymał odpowiedź twierdzącą. 

Radna A. Fedorczuk-Smolira zauważyła, że skarga dotyczy dofinansowania 

działalności para lekarskiej tzn. hirudoterapii po 6 godzinnym kursie. 

Zdaniem radnej jest to wysoce niebezpieczne aby bez wykształcenia 

medycznego prowadzić tego typu działalność. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi, Rada głosowała jednogłośnie w obecności wszystkich 19 

radnych.  

UCHWAŁA NR IV/25/11 stanowi zał. nr 18 do protokołu.  

Ad.8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu                       

w Goleniowie – w okresie od 23 grudnia 2010r. do 29 stycznia 2011r. 

stanowi zał. nr 19 do protokołu.   

Radny Cz. Siwek zapytał o zapis o kontroli w jednostkach oświatowych,  

wynikiem której było skierowanie wniosku o kontrolę do NIK i Kuratora 

Oświaty. 

Wicestarosta T. Kulinicz odpowiedział, że w wyniku przedmiotowej kontroli 

stwierdzono, że jedna ze szkół wykorzystała dotację za miesiąc, w którym nie 

powinna jej otrzymać. Ponieważ przepisy prawa to regulujące są niejasne 

zawnioskowano o skontrolowanie tego przypadku przez NIK i Kuratorium. 

Przewodniczący Rady W. Kaleczyc poinformował, o zaproszeniu wszystkich 

radnych przez Szkołę Muzyczną na koncert kolęd do Domu Kultury                  

w Goleniowie, który odbędzie się 28 stycznia br. oraz odczytał zaproszenie 

skierowane do radnych na IX Turniej Piłki Nożnej Halowej.  

Kontynuując swoje wystąpienie poinformował, że z Gazety Goleniowskiej 

wpłynęło do Rady pismo   zachęcające do współpracy z lokalnymi mediami. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wspólnie ze Starostą będą 
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organizować konferencje prasowe w każdy pierwszy wtorek o godz. 13.00 po 

odbytej sesji Rady Powiatu. 

Ad.9. Radna A. Fedorczuk-Smolira podzieliła się swoimi uwagami po 

kompleksowej wizycie w nowo otwartych domach dziecka w Nowogardzie. 

Zapytała jak jest finansowany Dom Dziecka? Czy ilość środków jest zależna 

od ilości dzieci? Czy prowadzone są akcje zbiórki odzieży dla dzieci? Czy 

zdarza się, że dzieci otrzymują nowe rzeczy czy tylko odzież używaną. Czy 

jest osoba odpowiedzialna za jadłospis? Czy posiłki są przygotowywane przez 

dietetyków? Czy jest jakiś pomysł na ferie dla dzieci przebywających                     

w domach dziecka. Jak wygląda opieka nad dziećmi. Jeden wychowawca na 

13 dzieci może nie sprostać. Nie można wtedy podzielić dzieci np. na dwie 

grupy żeby urozmaicić im zajęcia. Czy Dom Dziecka ma jakieś najbardziej 

pilne potrzeby? Radna zauważyła, że są zakupione nowe telewizory jednak 

nie są podłączone do anteny.  

Na zadane pytania Radnej odpowiedziała Dyrektor Magdalena Dudziak-

Mużyło. W zakresie finansowania naszej działalności nic się nie zmieniło. 

Nadal utrzymujemy się z przyznanej dotacji uzależnionej od ilości dzieci. 

Obiady zakupiliśmy od ZSZ w Nowogardzie na bardzo korzystnych 

warunkach (4,5 zł za jeden obiad). W soboty, niedziele i święta obiady 

gotujemy sobie sami. Sami przyrządzamy również śniadania i kolacje.                   

W każdym domu jest koordynator, który odpowiada za jadłospis. Dietetyka 

nigdy nie było. Mamy ustalona stawkę żywieniowa na śniadania i kolacje 

miesięcznie 1.500 zł na jeden dom. Z odzieży, w którą zaopatrujemy dzieci 

zawsze bielizna i buty są nowe. Często zdarza się, że i kurtki dla dzieci 

kupujemy nowe. Jesteśmy w trakcie ustalania procedur prawidłowego 

zachowania się dzieci i obowiązków wychowawców przy okazji wychodzenia               

z domów na zewnątrz. Dzieci dotąd zamieszkiwały na wsi i nie stwarzało to 

większego problemu. Teraz mieszkają w mieście i narażone są na większą 

ilość niebezpieczeństw. Jesteśmy w stałym kontakcie z wolontariuszami, 

którzy wyrażają chęć pracy jako wychowawcy dzieci. W jednym domu 

zatrudnionych jest 5 wychowawców. Pracują oni w systemie 40 godzinowego 

tygodnia pracy. Dzieci więc są pod stałą opieką. Wychowawcy mają 

bezwzględny obowiązek wychodzić z dziećmi poza domy. Jesteśmy również               

w trakcie rozpatrywania ofert ze szkół i innych instytucji na 

zagospodarowanie wolnego czasu dzieciom w okresie ferii zimowych. 

Planujemy zbiorowe wyjścia do kina, na basen. Organizować będziemy 

również wycieczki. Telewizory do pokoi zakupiliśmy. Nie są one na razie 

podłączone ponieważ rozważamy możliwość skorzystania z usług telewizji 

kablowej. Jeżeli nie skorzystamy z tych usług to nasz konserwator podłączy 

odbiorniki do anten naziemnych. 



13 
 

Starosta poinformował o odbytym w miniony piątek spotkaniu u Marszałka 

Województwa, na którym nasz powiat otrzymał podziękowania za przekazane 

środki na rzecz działającej w Szczecinie Akademii Sztuki. 

Ad.10.  Starosta odpowiadając na interpelację złożoną na poprzedniej sesji 

zamierzał zapoznać radnych z zadaniami Wydziału Rozwoju, Inwestycji                    

i Promocji wynikającymi z Regulaminu Organizacyjnego Starostwa. Radna 

Gizela Rybicka ponowiła wniosek o przygotowanie informacji, tym razem na 

piśmie: jakie posiada kwalifikacje Naczelnik WRIP, aby pełnić tą funkcję                   

i jaki zastosowano podział obowiązków w Wydziale tzn. kto personalnie 

odpowiada i za co w Wydziale? Starosta T. Stanisławski poinformował, że na 

wnioski i interpelacje, na które nie udzielono odpowiedzi w trakcie sesji 

udzieli na piśmie.  

Ad.11. Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady 

Powiatu W. Kaleczyc o godz. 1440 dokonał zamknięcia IV sesji Rady Powiatu                              

w Goleniowie.   

            Przewodniczący Rady Powiatu  

    Witold Kaleczyc  

 

 

Protokołował:                                                                                                                              

Ryszard Bulowski 

Goleniów, dnia 01 lutego 2011r.  

 

 


